
Ik maak bezwaar tegen uw voornemen betreffende het komend seizoen niet openen van de jacht op konijnen 
(landelijk) en hazen (in Groningen, Limburg en Utrecht). 
Ik ben er een voorstander van dat er gebiedsgericht invulling wordt gegeven aan faunabeheer. Dit houdt in 
dat er met alle stakeholders gekeken moet worden naar een optimale invulling hiervan.

Als jager ben ik van mening dat gezonde populaties wild het doel moeten zijn en ik ben ervan overtuigd dat 
dit alleen kan worden bereikt door een goed faunabeheer.
Het gaat absoluut niet alleen om het mogen benutten van een aantal wildsoorten, maar vooral ook om  
biotoopverbetering, schadebestrijding, beschermingsmaatregelen, predatiebeheer, broedsucces, 
ganzenbeheer, voorkoming/afhandeling wildaanrijdingen, aanpak stroperij en dumpingen, tellingen etc. 
Dit is ook waar ik mij een groot deel van mijn tijd mee bezig houd.

Uit ervaring weet ik door nachtelijke waarnemingen (lichtbakvergunning in het kader van weidevogelbeheer 
en observatie van reewild populatie) dat de waargenomen wildstand ’s nachts aanzienlijk afwijkt van hetgeen 
overdag wordt waargenomen.

Laat de inzet zijn om met de verschillende stakeholders (en ik wil ze van harte uitnodigen om mee te gaan op 
waarneming in de gebieden waar ik jaag) te komen tot een evenwichtig faunabeheer. 
In mijn optiek is hiervoor weinig draagvlak te verkrijgen onder jagers indien er een verbod komt op een groot 
deel van de in de wildlijst genoemde soorten.


